
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 6. juli 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 707

Vil ministeren redegøre for, hvordan anlægsperioden for den nye bro over

jernbanen på Væthvej i Langå er forsøgt minimeret, jf. artiklen ”Vejen lukkes i

Langå – men ikke så længe” bragt www.amtsavisen.dk den 14. februar 2018?

I det tilfælde, at sporsænkning ved henholdsvis Hammelvej i Laurbjerg og

Skanderborgvej i Hadsten er udelukket, bedes ministeren derudover forholde

sig til, om anlægsperioden på lignende måde kan reduceres for disse broar-

bejder, samt redegøre for karakteren og omfanget af de påvirkninger af vejtra-

fikken, som de tre nævnte projekter i Langå, Laurbjerg og Hadsten medfører.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Daniel Toft Jakobsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på daniel.toft.jakobsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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